



(Version Français sur page deux)

Sports Ambassadors Email Template:

Here is an email template you can use when contacting a district communications officer or a school receptionist. I have found that receptionists at anglophone schools are happy to forward information to teachers or direct you to the right person to send an email to. The square brackets indicate a blank space or optional information, so please remove them during your edits.

English:

Subject Line: Free classroom visits from NB Sports Icons

Hello, my name is [____]; I am a Sports Ambassador working with the NB Sports Hall of Fame to bring free classroom visits through our Sports Ambassadors Program. We aim to inspire students to embrace physical activity and build confidence through stories of athletic determination and resilience.

I'd love to connect with teachers in your [school/school district] to schedule a visit in your area.

You can read about our program in the latest NBTA magazine, pages 10-13:

<https://www.nbta.ca/wp-content/uploads/2024/12/NBTANews202412-WEB.pdf>

Teachers may book a Sports Ambassadors visit at our website:

<https://www.nbsportshalloffame.com/sports-ambassadors>

Sincerely,



Modèle de courriel pour les ambassadeurs sportifs :

Voici un modèle de courriel que vous pouvez utiliser pour contacter le responsable de la communication du district ou l'agent communautaire de l'école. L'agent communautaire transmet les informations aux enseignants. Les crochets indiquent un espace vide ou une information facultative, veuillez donc les supprimer lors de vos modifications.

Objet : Visites gratuites en classe d'icônes sportives du Nouveau-Brunswick

Bonjour, je m'appelle [____] ; je suis un ambassadeur sportif qui travaille avec le Temple de la renommée sportive du Nouveau-Brunswick pour offrir des visites gratuites en classe par l'entremise de notre programme d'ambassadeurs sportifs. Nous visons à inspirer les élèves à adopter l'activité physique et à développer leur confiance en soi par des histoires de détermination et de résilience athlétiques.

J'aimerais beaucoup entrer en contact avec les enseignants de votre école [ou de votre district scolaire] pour planifier une visite dans votre région.

Vous pouvez en savoir plus sur notre programme dans le dernier magazine de l'ANB, pages 10 à 13 : <https://www.nbta.ca/wp-content/uploads/2024/12/NBTANews202412-WEB.pdf>

Les enseignants peuvent réserver une visite des ambassadeurs sportifs sur notre site web :

<https://www.nbsportshalloffame.com/sports-ambassadors>

Mes salutations distinguées,